

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Johann Christoph Meurer.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 28.04.1718

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-13338

Ed. G. J. Meurerum.

Hendaliam.

2¹⁴¹
C 798

Vir summe Reverende,

In Christo Frater omni et amoris et honoris
cultu prosequende!

Litteris Tuis, quas per Dr. Koepferium misisti, scito
me insignem cepisse voluptatem, vel eo solo nomine,
quod abs Te scripta essent, nec tantum constantissima
Tuae erga me voluntatis, sed etiam suspiriorum, ob ca-
tamitates publicas significationem haberent, quae Tibi
mecum sunt communia. Patria tua incredibili
me ruper amore excepit, nec dubito, quin ejus etiam
in Patruis Tui, Lenis Venerandi, quocum Stuttgartiae
multum versatus sum, vestigia satis luculenta de-
prehenderis. Interim nec de illa dissimularequeo,
eam eius conditionem externam a viris, qui ibi
sunt, optimis censeri, ut verba illorum mihi vi-
dear audire, quando in litteris Tuis ista lego: Nos
hic publica inter mala gemimus, suspiramus, spe-
ramus. Deus suos! Hunc Tibi praestitum dare volui,

si è forte, quod in animo esse intelligo, hac
aestate tendere velis. Absit autem ut propterea
animabus nostris fatiscamus. Quin potius
sicut sol procedat in robore suo Fides nostra
Christum intuens. Ita enim victores erimus
mundi, et triumphum instissimum ex inimicis
ipsisque inferorum portis in caelis agemus.
Mitto, si forte nondum acceperis, habitas in
patria Tua et Ulmae coniciones. Vale et
amare perge

Tuum.

Hal. d. 28.
Apr. 1718.

Francium.